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Obecnych na zebraniu mieszkańców - 39 osób.

W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy zgodnie z załączoną do protokc*u listą obecności
orazzaproszeni goście: Burmistz Czechowic-Dziedzic, Pan Marian Błachut, Zastępca
Burmistrza Pan Paweł Mrowiec, Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej, Pan
Bańłomiej Fajfer, przedstawiciele Komisariatu Policji, sierzant sztabowy, dzielnicowy - Pan
Bańłomiej Zaręba oraz Komendant Straży Miejskiej, Pan Mirosław Janko.

Pzewodnicząca Pani lwona Stępień przedstawiła porządek zebrania.

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie jego prawomocności na podstawie listy obecności.
2. Powitanie Mieszkańców oraz zaproszonych Gości.
3. Wybor sekretarza.
4. Odcąytanie i zatwierdzenie protokdu z ogólnego zebrania Mieszkańców z dnia

04.10.2018r. lub wystawienie go do wglądu bez czytania.
5. Odczytanie sprawozdania z działalnościZarządu Osiedla "Centrum" od 05.07. do

a7 pażdziernika 2019 roku.
6. Odczytanie i poddanie pod głosowanie złożonych wniosków do budzetu Osiedla na

rok 2020.
7. Dyskusja-pytania do zaproszonych Gości.
8. Zakończenie zebrania.

Porządek zebrania został przyjęty przez 38 osób, 1 osoba się wskz, ymała. Protokół
dać do wglądu bez czytania, 38 osób za, 1 się wstrzymała iw takiej sbmej ilości głosów
został pzyjęty, zatwierdzony.

Przewodnicząca zaproponowała na sekretaza Pana Marka Pzesor, 38 osób było za, 1

osoba wstrzymująca.
Następnie pzewod nicząca odczytała sprawozdanie z działalności Zarząd u, n ie

wniesiono uwag, zostało przyjęte przez 38 osób, 1 się wstrzymała.
Zastępca przewodniczącej, Pan Czesław Gazda odczytał wnioski złożone do budzetu

Osiedla na rok 2a2O, a przewodnicząca je pokrótce omówiła. Kwota do dyspozycji
Osiedla-70.466,00 ż.

Zadania do sfinansowania z budżetu Osiedla "Centrum" na rok 2O2a:

1. Dotacja do MDK 5.000,00 zł ti.T%

w tym: - chór Moniuszko 3.000,00 zł. ( Jubileusz 65 lat }
- teatr Movimento 1.000,00 ż.
- Mazoretki ,,Peńekto" 1.000,00 zł.
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Oświata 7.000,00 zł. tj.10%

w tym: SP nrS 3.000,00 zł. remont szkolnych korytarzy
PP nr 8 2.000,00 ż. wymiana drzwi wejściowych do sal
PP nr 11 2.000,00 zł. wymiana drzwi wewnętrznych

OSP Czechowice ul. Barlickiego 2.000,00 zł. t1.3Yo
Dobudowa punktu świetlnego ul. Stawowa 1.500,00 zł. tj.2%
Spotkania integracyjno_kulturalne 45.000,00 zł. t1.64%

w tym: Piknik Rodzinny 4.000,00 zł.
pożegnanie lata 2.000,00 zł.
integracja emerytow i rencistow Koło nr1 500,00 zł.
integracja emerytów i rencistów,,Aktywni" 1.000,00 zł,
TP Czechowic-Dziedzic Noc Kultury 1.500,00 zł.
Mikołajki 18.000,00 zł.
Spotkanie świąteczno-noworoczne 18.000,00 zł.

SPnr5 Dzień Dziecka zakup soczków i batoników 900,00 zł.
Wykonanie przejścia dla pieszych pomiędzy
halą spońową SPnr8, a garażami oraz wykonanie
parkingu na wysokości bloku nr 12 przy ul. Mickiewicza 6.900,00 zł,
Działalność statutowa 1.166,00 zł.
Rezenła 1,000,00 zł.

Przewodnicząca odczytała równiez wniosek ze SPnr5, ktory dotyczył dofinansowania
Dnia Dziecka, zakup soczków i batoników. Wniosek przeszedł, 15 osób za, pozostali się
wstrzymali. Pieniązki przesuwamy z rezerwy.

Podczas zebrania wpłynął jeden wniosek, a w nim dwa zadania - przejście dla
pieszych przy garażach, ul. Sobieskiego i parking przy ul. Mickiewicza. Wniosek
przeszedł, 37 osób było za, a 2 się wstrzymały. Pieniązki zostaną przesunięte z rezenr4l.

Mieszkańcy nie mieli uwag do przedstawionych wniosków i zostały przegłosowane
niemalze jednogłośnie. Pkt 4 - 1 osoba wstrzymała się od głosu.

Przewodnicząca zaproponowała zebranym przeprowadzenia głosowania blokowego
tzn. jednorazowo i w całości wszystkich zaproponowanych pozycji.

l. Zebrani zaakceptowali wiw propozycję i podjęli w tej sprawie UCHWAŁĘ nr ,1 -
jednogłośnie. Treść uchwały w osobnym załączniku.

ll. Zebrani mieszkańcy zatwierdzili w całości przedstawione propozycje Zarządu
Osiedla ,,CENTRUM" w kwestii sfinansowania nowych zaproponowanych zadań na
rok 2020 i podjęli w tej sprawie UCHWAŁĘnr 2, przyjęta - 38 osob za, 1 osoba
wstrzymująca w pkt.4. Treść uchwały w osobnym załączniku.

lll. Zebrani mieszkańcy podjęli UCHWAŁĘ nr 3 w sprawie przekazania Zaządowi
Osiedla ,, CENTRUM" tzn. pomniejszania, zwiększania i przenoszenia środków
finansowych oraz wprowadzanie nowych zadań w roku 2O2O. Przyjęta jednogłośnie.
Treśc uchwały w osobnym 3ałączniku.
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sekretarz Marek przesór

Załączniki:
1 . Uchwały nr 1,2,3,4
2. Listy obecności Gości i fv!ieszkańców

Otrzymują

1x Biuro RM
1x ala

lV. Zebrani mieszkańcy podjęli UCHWAŁĘ nr4 w sprawie modernizacji chodnika przy
ulicy Zacisze, za - 0 osób, 39 wstrzymało się i przeciw 0 .

Następnie wywiązała sie dyskusja,zebrani mieszkańcy zadawali pytania zaproszonym
gościom. Pani -l porusz!ła temat chodnika przy ulicy Kolejowej, który jest w
opłakanym stanie, wymaga on remontu.
Następnie Pan , .pytał Pana Burmistrza o przepust przy ulicy Bratniej
orazantrócił uwagę, zeby przyciąć drzewa, krzewy przy potoku czechowickim.
Pan poruszył temat pophylni w tunelu, ze jej brakuje dla osób z rowerami,
wózkami, żeby móc spokojnie się przedostać na drugą stronę tunelu. Zapytał również co
powstanie w miejscu kiedy Pomnik zostanie zburzony.
lnny mieszkaniec, Pan _ - -] 

wspomniał o zaśmiecaniu trawników pustymi butelkami
przy ulicy Legionów.
Panl.- . zwrócił się z prośbą do Strozów miasta aby częściej zaglądali na ulicę
Stawową gdzie ustawiają, a właściwie parkują samochody. Widoczność jest wówczas
mocno ograniczona dla samochodów, dla pieszych, jest niebezpiecznie.
Na wszystkie pytania mieszkańców, wyczerpujących odpowiedzi udzielał Pan Burmistrz

Marian Błachut oraz Komendant Strazy Miejskiej i Dzielnicowy, sieźant sztabowy Pan
Bańłomiej Zaręba.

Zebranie przebiegło w miłej atmosferze, za co serdecznie dziękujemy. Po zakończonych
odpowiedziach przewodniczącą podziękowała przybyłym, przypomniała o pełnionych
dyzurach w kazdy pierwszy wtorek miesiąca, od godz. 17.00 do 18.00 , zaprosiła na
spotkanie za rok i zamknęła zebranie.

h,ł-
Przewod n icząca Zarządu
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OSIEDLE ,,CENTRUM" W ROKU 2020 WYNOSI 70.466,00 zł,

Wnioski złożone na 2020 rok

1. Dotacja do MDK
- chór Moniuszko Jubileusz 65lat
- teatr Movimenta
- Mażoretki.Perfekto"

2. Oświata
- SPnr5

, - SPnr5
-PPnr8
-PPnr11

3. OSP Czechowice ul, Barlickiego
4, Dobudowa punktu świetlnego ul. Stawowa
5. Spotkania integncyjno-kultumlne

- Piknik Rodzinny
- pożegnanie lata
- integracja emerytów i rencistów Koło nr 1

- integracia emerytów i rencistów,Aktywni"
- TP Czechowic-Dziedzic - Noc Kultury
- MikoŁajki
- spotkan ie świąteczna-noworoczne
Działalność statutowa
Wykonanie pnejścia dla pieszych koło graży
oraz budowa parkingu przy bloku nr 12
ul. Mickiewicza

8. REZERWA

PODSUMOWANIE:

5.000,00 zł.
3,a00,00 zł.
1.000,aa zł.
1.000,00 zł"

7.900,00 zł.
3.000,00 zł,

900,00 zł.
2.000,0a zł.
2.000,00 zł.

2.000,00 zł.
1.500,a0 zł.

45.000,00 zł.
4.00a,00 zł.
2.a00,00 ź.

500,00 zł.
1.000,a0 zł.
1.500,00 zł.

18,000,00 zł.
18.000,00 zł.
1.166,0a zł.

ti. 7%

ti. 11%

tj. 3%
tj. 2%
ti.64%

6.
7.

6.900,00 zł.

1.000,00 zł.

ti. ,1,5%

ti. 10,5%

ti. 1%
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REzERwA

69.466,a0 zł.
1.000,00 zł.

99%
1%

70,466,00 zł, 100%

Przewodnicąca?arządu
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